

FUNG LOY KOK TAOIST TAI CHI (FLK)- PHOTO CONTEST 2017

To celebrate the Fung Loy Kok Taoist Tai Chi 47th Anniversary & The Quiet Cultivation Centre 10th Anniversary in 2017, we will be hosting a Facebook photo contest in celebration.

CONTEST DETAILS

1. **Photo Theme:** EXTERIOR or INTERIOR of the Fung Loy Kok International Taoist Tai Chi Centre, a temple near Orangeville with 100 acres of land.

2. Address:

Fung Loy Kok International Taoist Tai Chi Centre
248305 5 Sideroad
Mono, ON
L9W 6L2
+1 (519) 941 - 5981

Please call ahead to register your arrival. The reception office is open from 9am - 5pm.

3. **Entry Fee:** Free

4. **Contest Categories:**

- a) PROFESSIONAL - interchangeable lens camera.
- b) AMATEUR - all other types of cameras except interchangeable lens camera (including cellphones).

Please note: We have the right to disqualify any entry that is entered into the incorrect category.

5. **Contest Rules:**

Visit www.taoist.org for details to participate in our Facebook photo contest.

6. **Number of Photos to Be Submitted:**

One photo submission per day, up to 4 photos. We will accept only the first 4 photos as entries. (Contest Judges and their direct family members are not eligible to participate).

7. **Photo Submission:**

January 2nd – July 15th, 2017.

8. **Contest Prizes:**

(a) Professional Category

- (i) Winner - Plaque + \$1,000.00 CAD
- (ii) 1st Runner Up – Plaque + \$500.00 CAD
- (iii) 2nd Runner Up - Plaque + \$200.00 CAD
- (iv) 10 Honorary Participants - 2 FLK Autumn Vegetarian Banquet Coupons each

(b) Amateur Category:

- (i) Winner - Award Medal + \$600.00 CAD
- (ii) 1st Runner Up - Award Medal + \$300.00 CAD
- (iii) 2nd Runner Up - Award Medal + \$100.00 CAD
- (iv) 10 Honorary Participants - 2 FLK Autumn Vegetarian Banquet coupons each
- (v) Facebook Most Liked Photo Award - Participant whose Facebook photo receives most "LIKES" (repetition not counted) will be awarded a Medal

Winners will be selected by the FLK photo contest judges.

9. All photos entered in the contest will be displayed at the Fung Loy Kok International Taoist Tai Chi Centre, Wong Dai Sin Temple, on the FLK website, Facebook, and other media.
10. Contest results will be announced in the Chinese newspaper and media, and on Facebook and Taoist.org website and blog.
11. Ceremony to award prizes will be held at the Fung Loy Kok International Taoist Tai Chi Centre on Thursday August 3rd, 2017.
12. All contest participants will retain their own photo copyrights, but FLK reserves the right to use all photo contest entries for its own promotion and any other purposes without notifying the contest participants.
13. **Contest Judges:**
To be invited by FLK
14. **FLK reserves the right to make the final decision.**

蓬萊閣 道家太極 攝影比賽

為慶祝2017年蓬萊閣道家太極四十七週年紀念暨三教大殿及靜養閣落成十週年，本閣特意舉辦蓬萊閣太極中心攝影比賽。

比賽詳情：

1. 攝影範圍：柯倫殊鎮道家太極中心之一百畝範圍皆可

2. 蓬萊閣道家太極中心

地址：248305 5 Sideroad,

Mono, ON

9W 6L2

預定電話: +1 519 941 5981

中心開放時間： 每天九時至五時，歡迎蒞臨

3. 參加費用: 全免

4. 比賽組別：

a) 專業組 - 可轉換鏡頭相機

b) 興趣組 - 手機，及其他不可轉換鏡頭相機

請注意：我們有權取消輸入不正確組別的資格

5. 參賽程序：

可進入www.taoist.org的網頁了解詳情及參加我們的Facebook照片大賽

6. 照片參加數量：最多四張。(裁判及直接家屬不能參加)

7. 參賽上傳照片日期：2017年1月2日至7月29日

8. 獎項：

a. 專業組

(i) 冠軍: 獎牌及現金獎一千元

(ii) 亞軍: 獎牌及現金獎五百元

(iii) 季軍: 獎牌及現金獎二百元

(iv) 優秀入圍獎十名：每名二張蓬萊閣秋季齋宴餐券

b. 興趣組

(i) 冠軍: 獎牌及現金獎六百元

(ii) 亞軍: 獎牌及現金獎三百元

(iii) 季軍: 獎牌及現金獎一百元

(iv) 優秀入圍獎十名：每名二張蓬萊閣秋季齋宴餐券

(v) Facebook 人氣獎: (獲得最多likes, 重覆like 只當一個): 獎牌

9. 所有參賽照片將會陳列在蓬萊閣道家太極中心、黃大仙宮、蓬萊閣網頁、Facebook 及其他傳媒等展覽

10. 比賽結果名單將於中文傳媒報章、Facebook及Taoist.org的網頁和博客

11. 頒獎禮日期: 2017年8月3日星期四在蓬萊閣道家太極中心舉行

12. 所有參加者仍擁有該照片版權，蓬萊閣可用參加者照片作任何形式的宣傳, 推廣, 及其他用途, 而無需通知參加者, 參加者不能異議

13. 比賽裁判 - 待定

14. 蓬萊閣擁有最後裁決權